

十支装微钻工具盒

rose plastic (Kunshan) Co.,Ltd.

Donghui Road No. 101, Zhoushi Town, Kunshan, Jiangsu Province, P.R. CHINA Tel: +86-512-57667700 · Fax: +86-512-57667711

> **玫瑰塑胶**(昆山)有限公司 江苏省昆山市周市镇东辉路101号

电话: +86/512/57667700 传真: +86/512/57667711

info@rose-plastic.cn · www.rose-plastic.cn



适用于十支装微型钻头/ 铣刀或电路板工具的包装

Packaging for 10 micro tools or circuit board tools

- 由两部分组成---插件座 独立可拆卸
- 符合人体工程学设计的开 关,简单方便,易于使用
- 一体的夹持机构可有效地 固定工具
- existing of 2 parts separate insert
- simple and convenient handling thanks to ergonomic shaped closing system
- integrated clamping device holds tools safely at their place

Art. Re	f Shank Ø	Usable	No. of
		length	tools
MR 10	1/8"/3 175 mm	12 mm	10

MB 10 Base Versions:

V01 = with integrated clamping device at one side of the base

V02 = with integrated clamping device at both sides of the base

五十支装微钻工具盒

MicroBox MB 50



高品质包装盒,适用于柄部直径1/8", 3,175 mm的电路板工具的包装

High quality packaging box; ideal for circuit board tools with shank 1/8", 3,175 mm

- 由多部分组成,独立的各部分可分别指定色彩
- 易于堆放,结构坚固
- existing of 2 parts; separate top part – i.e. two-coloured versions are possible
- stackable, sturdy

版本 Versions:

- 底盘带有50支工具分隔装 置的版本
- 空盒加泡沫垫的组合适用 于多种不同应用
- with integrated insert for 50 with protective trays
- empty box combined with foam insert offers universal application

Art. Ref	Shank Ø	No. of tools
MB 50	1/8"/ 3,175 mm	max. 50
MB 50	empty version	universal